
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LIV/22 

LIV sesja RM odbyta w dniu 21 października 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 21 października 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:58 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Bartłomiej Czaki 

4. Mariusz Damrat 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Adam Michalak 

7. Szymon Raczyński 

8. Tadeusz Szczepański 

9. Marzanna Szewczyk 

10. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Dariusz Chojnacki, Justyna Gapska, Beata Gołata, 

Tomasz Pacek.  

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LIV 

sesji RM ?  

Nie zgłoszono.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Chojnacki, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3) 

 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Solec Kujawski oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2022 r. 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. informacje, która 

stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.   

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi, zapytania do ww. informacji ?  

Nie zgłoszono.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2022 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Chojnacki, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała Nr LIV/393/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Chojnacki, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek. 

Uchwała Nr LIV/394/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 



 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Solec 

Kujawski. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego - przedstawiła ww. projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej, 

stanowiącej własność Gminy Solec Kujawski. 

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

  

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Chojnacki, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LIV/395/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał.7 ).  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 04 października 2022 r. 

 

Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji -  przedstawił ww. projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

04 października 2022 r. 

 

 Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Chojnacki, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LIV/396/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał.8).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu określającego 

wysokość i warunki przyznawania nauczycielom niektórych składników wynagrodzenia. 

 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny A. Michalak – zwrócił się z prośbą o  podanie kwotowo składników wynagrodzenia. 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji – przedstawiła kwotowo stawki wynagrodzenia dla 

stanowiska mentora, wychowawcy klasy i oddziału przedszkolnego. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

04 października 2022 r. 

 

 Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Chojnacki, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LIV/397/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał.9).  

 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Marzanna Szewczyk – zgłosiła wniosek dot. dystrybucji węgla na terenie naszej 

Gminy.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego - odpowiedziała, że na ww. wniosek odpowiedzi 

udzieli B. Białkowska. Dodała tylko, że Gmina wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie 

budowy ul. Kujawskiej, na odcinku od torów kolejowych do ul. Haskiej. Czekamy na 

rozstrzygnięcie.     

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego przedstawiła informacje dot. 

m.in.:  

- zgłoszenia przez Radnego A. Michalaka zdarzenia dot. odpadającej elewacji z prywatnego 

budynku przy Placu Jana Pawła II i podjętych przez Gminę działań m.in. zgłoszenie zdarzenia 

pod nr alarmowy 112. Działania w tej sprawie podjął też Nadzór Budowlany w Bydgoszczy, 

który prawdopodobnie wezwie prywatnego właściciela tego budynku do okazania stosownych 

dokumentów. Gminy nie mają obowiązku o tym fakcie informować.  

Radny Adam Michalak – przypomniał, że zasięgnął informacji z OSP w Solcu Kujawskim, 

która potwierdziła, że w tym dniu nie wyjechała do tego zdarzenia. Chodziło głównie o 

zabezpieczenie tego miejsca, aby uniknąć tragedii.   

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – Gmina nie może zabezpieczyć 

chodnika, może to zrobić tylko właściciel budynku lub centrum zarządzania kryzysowego lub 

można zgłosić pod nr alarmowy 112, który zleci wówczas zabezpieczenie miejsca przez OSP. 

Nie zostało to zlecone więc widocznie uznano, że nie było zagrożenia.   

- dystrybucji i pomocy w zakupie węgla przez mieszkańców na terenie Gminy.  



- wizytacji w Gminie dwóch przedstawicieli z Gruzji (prezentacja slajdów z ich pobytu).   

Radna Agnieszka Dorawa – zwróciła się z pytaniem czy w związku z wojną na Ukrainie i 

działaniami wojennymi trwającymi na zaporowskiej elektrowni Gmina włączyła się do 

programu, który będzie dystrybuował tabletki  jodku potasu ?  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że tabletki 

jodku potasu są już w naszej Gminie i przechowywane są obecni w Solmedzie. Wyznaczono 

też punkty ich dystrybucji tj. m.in. w Szkole Podstawowej Nr 1 i 4, w Przedszkolu 

„Promyczek”, w MGOPS, we wszystkich aptekach oraz świetlicach wiejskich. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - zapytał, czy Gmina jest przygotowana na wypadek gdyby 

taka sytuacja wydarzyła się w nocy ?  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że tak.  

M. Szalewska – Radca prawny – dodała, że dla osób powyżej 60 roku życia oraz dla osób, 

które nie mają tarczycy tabletki jodku potasu nie są przeznaczone, wynika to ze specyfikacji 

chemicznej tych preparatów.  

W imieniu spółki Solmed przekazała informację o rozpoczęciu od 10.10.22 r. pracy przez 

dwóch nowych lekarzy stomatologów. Dzięki temu zwiększy się dostępność naszych 

mieszkańców do usług stomatologicznych ze szczególnym uwzględnieniem dzieci. Prośba o 

rozpropagowanie tej informacji wśród mieszkańców.  

Radny Adam Michalak – Czy Gmina posiada schrony ? Jeśli tak to na ile osób ?  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że Gmina nie 

posiada schronów, jedynie piwnice do schronienia. W pewnym czasie zaprzestano budowy 

schronów, nie było potrzeby, nikt nie wymagał tego, że powinny być one budowane. W całej 

Polsce jest problem ze schronami. Pracownicy z zarządzania kryzysowego rozpoczynają 

przegląd wszystkich takich miejsc, piwnic, do których w razie potrzeby mogliby schronić się 

mieszkańcy.  

Radny Andrzej Bąbka – zapytał o ilość tabletek jodku potasu i czy dla wszystkich one 

wystarczą ?   

M. Szalewska – Radca prawny – odpowiedziała, że zabezpieczona jest taka ilość tabletek, że 

wystarczy dla każdego mieszkańca. 



10. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 13.58. 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 


